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Abstract (en)
[origin: CA2089899A1] The device comprises a conveying cylinder (1) for the sheets (3) to be checked, which is provided with a bar of sheet-clamps
(2) and at least one detector (14). In proximity to the detector (4), there is provided a calibrating strip (6) mounted in a movable manner with respect
to the surface of the cylinder (1) and linked to a mechanism (5) enabling it to be lifted intermittently when the clamps (2) pass below, and adjusting
means (1215) for setting the distance from said strip to the cylinder in its operating position to a determined value.

Abstract (fr)
Le dispositif comporte un cylindre de transport (1) pour les feuilles (3) à contrôler muni d'une barre de pinces à feuilles (2) et au moins un détecteur
(4). A proximité du détecteur (4), il est prévu une lame de calibrage (6) montée mobile par rapport à la surface du cylindre (1) et reliée à un
mécanisme (5) permettant de la soulever par intermittence au moment du passage des pinces (2), et des moyens d'ajustage (12-15) pour régler la
distance de ladite lame au cylindre dans sa position opérante à une valeur déterminée. <IMAGE>
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